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Protokół Nr XI/2025 

XI Sesji Rady Powiatu Wołowskiego 

z dnia 25 kwietnia 2025 r. w godz. 08.30 – 09.32 

 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

XI Sesja Rady Powiatu Wołowskiego odbyła się w dniu 25 kwietnia 2025 r. w sali sesyjnej Starostwa 

Powiatowego w Wołowie, pl. Piastowski 2, w godz. 08.30 – 09.32. 

Obrady XI Sesji Rady Powiatu Wołowskiego otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Rafał Zając. 

 

W obradach Rady uczestniczyli: 

Pan Konrad Buczek – Skarbnik Powiatu, 

Pan Marcin Cichy – radca prawny, Obsługa Prawna Starostwa, 

Pani Katarzyna Fęglerska – Kierownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych, 

Pan Tomasz Krawiec – Kierownik Wydziału Promocji i Komunikacji Społecznej 

 

Przewodniczący powitał uczestników obrad XI Sesji. Zarządził minutę ciszy w związku ze śmiercią 

wieloletniego Przewodniczącego Powiatowej Rady Seniorów – Pana Andrzeja Rajzera, Ks. Prałata Jana 

Kwasika oraz Papieża Franciszka. Następnie zarządził sprawdzenie kworum. Stwierdził, iż w Sesji 

uczestniczy 17 radnych. 

 

Zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczyło 17 radnych: 

1. Rafał Zając – Przewodniczący  

2. Stanisław Borkowski 

3. Rafał Borzyński 

4. Marek Cukrowski 

5. Janusz Dziarski 

6. Paweł Gołąb 

7. Beata Gryga 

8. Jarosław Iskra 

9. Jan Janas 

10. Witold Krochmal 

11. Artur Kulesz 

12. Agnieszka Łukaszewska 

13. Paweł Pirek 

14. Barbara Rabiega 

15. Bohdan Stawiski 

16. Józef Szumilas 

17. Katarzyna Uran 

 

(Lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad 2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Przewodniczący nadmienił, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwrócił się do radnych o 

uwagi do proponowanego porządku obrad.  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

5. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

6. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2024 roku. 
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7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr 

XXII/191/2000 Rady Powiatu w Wołowie z dnia 19 grudnia 2000 r. w sprawie utworzenia 

Powiatowego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Wołowie. 

8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego nr VIII/59/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2025 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie dopuszczenia zapłaty 

należności stanowiących dochody budżetu Powiatu Wołowskiego za pomocą innego instrumentu 

płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym przechowywany jest pieniądz 

elektroniczny. 

11. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zamiaru przekształcenia 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego nr 2 w Godzięcinie poprzez zmianę siedziby. 

12. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, 

Kultury i Sportu za 2024 rok. 

13. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i 

Środowiska za 2024 rok. 

14. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok. 

15. Informacja Przewodniczącego Rady n/t działalności w okresie międzysesyjnym. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Wnioski i oświadczenia radnych. 

18. Wolne głosy, komunikaty. 

19. Zakończenie obrad. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła proponowany porządek obrad. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
 

Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem o uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół z ostatniej sesji. 

 

Ad 4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

 

Przewodniczący poinformował, iż w minionym okresie nie wpłynęły żadne zgłoszenia do wystąpienia w 

ramach wniosków i oświadczeń obywatelskich. 

 

Wobec braku wniosków i oświadczeń przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 5. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

P. Starosta J. Janas poinformował, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań. 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 6. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2024 roku. 

 

Pan Starosta J. Janas poinformował, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań.  

 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr 

XXII/191/2000 Rady Powiatu w Wołowie z dnia 19 grudnia 2000 r. w sprawie utworzenia 

Powiatowego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Wołowie. 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwrócił się do radnych 

o zadawanie pytań. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr 

XXII/191/2000 Rady Powiatu w Wołowie z dnia 19 grudnia 2000 r. w sprawie utworzenia Powiatowego 

Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Wołowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały 

nr XXII/191/2000 Rady Powiatu w Wołowie z dnia 19 grudnia 2000 r. w sprawie utworzenia 

Powiatowego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Wołowie. 
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Ad 8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali materiały droga elektroniczną. Zwrócił się do radnych 

o zadawanie pytań. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały.  

 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego nr VIII/59/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2025 rok. 

 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali materiały droga elektroniczną. Zwrócił się do radnych 

o zadawanie pytań. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wołowskiego nr VIII/59/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 

2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały 

Rady Powiatu Wołowskiego nr VIII/59/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2025 rok. 
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Ad 10. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie dopuszczenia zapłaty 

należności stanowiących dochody budżetu Powiatu Wołowskiego za pomocą innego instrumentu 

płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym przechowywany jest pieniądz 

elektroniczny. 

Przewodniczący poinformował, iż materiały zostały dostarczone drogą elektroniczną. Zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały. 

Członek Zarządu B. Stawiski zwrócił się do Przewodniczącego Rady R. Zająca z prośbą, aby Pan 

Skarbnik odniósł się do przedmiotowego projektu uchwały celem wyjaśnienia go mieszkańcom, 

oglądającym transmisję z obrad dzisiejszej sesji.  

Pan Skarbnik przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Przedmiotowa uchwała umożliwi dokonywanie zapłaty należności stanowiących dochody budżetu 

powiatu za pomocą karty płatniczej lub z użyciem telefonu komórkowego i tym samym wpłynie na 

unowocześnienie i usprawnienie realizacji płatności na rzecz Powiatu Wołowskiego. 

 

Terminale pojawią się w następujących wydziałach: 

• Komunikacji i Transportu 

• Geodezji i Kartografii 

• Urbanistyki, Architektury i Budownictwa 

• Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie dopuszczenia zapłaty należności 

stanowiących dochody budżetu Powiatu Wołowskiego za pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym 

instrumentu płatniczego, na którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie dopuszczenia 

zapłaty należności stanowiących dochody budżetu Powiatu Wołowskiego za pomocą innego 

instrumentu płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym przechowywany jest pieniądz 

elektroniczny. 

Ad 11. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zamiaru 

przekształcenia Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego nr 2 w Godzięcinie poprzez zmianę 

siedziby. 

Przewodniczący poinformował, iż materiały zostały dostarczone drogą elektroniczną. Zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań. 
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Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Przewodniczący poinformował a następnie sprecyzował zgłoszoną przez r. P. Pirka uwagę techniczną 

podczas ostatniego posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu dot. 

zapisu adresu w przedmiotowym projekcie uchwały w § 1. W związku z tym odczytał zasady 

prawidłowego adresowania przesyłek krajowych Poczty Polskiej zgodnie z § 6 pkt 3, wynikające z 

regulaminu świadczeń powszechnych usług pocztowych, które potwierdzają prawidłowy zapis adresu w 

powyższym projekcie uchwały w § 1. 

r. P. Pirek zwrócił się z prośbą o informację czy podjęcie działań w kontekście zmiany siedziby ww. 

ośrodka skutkuje zmniejszeniem zarówno liczby miejsc dla wychowanków, jak i zatrudnienia. 

Dyskusja w temacie ww. ośrodka. W dyskusji wzięli udział: Pan Starosta J. Janas, r. J. Szumilas, r. M. 

Cukrowski, Członek Zarządu R. Borzyński. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zamiaru przekształcenia 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego nr 2 w Godzięcinie poprzez zmianę siedziby. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 

przekształcenia Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego nr 2 w Godzięcinie poprzez zmianę 

siedziby. 

Ad 12. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, 

Kultury i Sportu za 2024 rok. 

Przewodniczący poinformował, iż materiały zostały dostarczone drogą elektroniczną. Zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań. 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 13. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i 

Środowiska za 2024 rok. 

Przewodniczący poinformował, iż materiały zostały dostarczone drogą elektroniczną. Zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań. 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 14. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok. 

Przewodniczący poinformował, iż materiały zostały dostarczone drogą elektroniczną. Zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań. 
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Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 15. Informacja Przewodniczącego Rady n/t działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował o udziale w poszczególnych uroczystościach. 

Wobec braku uwag przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 16. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Wobec braku interpelacji i zapytań przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 17. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

r. K. Uran zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego Rady R. Zająca o odczytanie podpisanego przez 

radnych wniosku, który w dniu dzisiejszym złożyła na piśmie. Wniosek dotyczył ustalenia stałych dni 

tygodnia oraz godzin, w jakich miałyby odbywać się Sesje Rady Powiatu Wołowskiego. 

 

Przewodniczący odczytał treść wniosku r. K. Uran dot. usystematyzowania prac Rady Powiatu 

Wołowskiego.  

 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 18. Wolne głosy, komunikaty. 

 

Przewodniczący poruszył temat bezpieczeństwa mieszkańców powiatu wołowskiego w kontekście 

zakładu PCC Rokita. Nawiązując do nieprzewidywalnych wydarzeń na terenie powyższego zakładu 

poinformował o licznych zgłoszeniach od zaniepokojonych mieszkańców dotyczących braku rzetelnego 

kanału komunikacyjnego w sytuacjach kryzysowych. W związku z tym zwrócił się z prośbą do Członków 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku o poruszenie ww. tematu na nadchodzącym posiedzeniu.  

 

Dyskusja n/t zakładu PCC Rokita oraz komunikacji w sytuacjach kryzysowych. W dyskusji wzięli udział: 

Pan Starosta J. Janas, r. P. Pirek, Przewodniczący Rady R. Zając, r. K. Uran, Członek Zarządu R. 

Borzyński, Wiceprzewodniczący Rady J. Iskra, r. W. Krochmal, r. M. Cukrowski. 

 

Pan Starosta J. Janas podczas dyskusji zapewnił, iż powyższy temat zostanie poruszony na nadchodzącym 

posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku celem wypracowania odpowiednich procedur 

dotyczących informowania w sytuacjach kryzysowych.  

 

W trakcie dyskusji Członek Zarządu R. Borzyński odnosząc się do sytuacji podczas dzisiejszej sesji dot. 

nadużywania ad vocem zapytał Przewodniczącego Rady R. Zająca na jakim etapie znajduje się praca nad 

Statutem Powiatu Wołowskiego, który w Jego ocenie powinien zostać jak najszybciej wprowadzony 

celem m.in. usystematyzowania zasad kultury wypowiedzi. 

 

Przewodniczący Rady R. Zając poinformował o niemalże zakończonej pracy nad ww. statutem. 

Wspomniał a następnie pokrótce omówił dwa tematy, które wymagają zastanowienia w kontekście 

wprowadzenia ich do powyższego statutu.   

 

Członek Zarządu R. Borzyński zapytał o termin przedstawienia radnym ww. statutu.  

 

Przewodniczący Rady R. Zając w odpowiedzi na pytanie wyznaczył proponowany termin przedstawienia 

powyższego statutu radnym. 

 

Pan Starosta J. Janas zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 
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W związku z powyższym przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zamknięcie dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Borzyński, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka 

Łukaszewska, Paweł Pirek, Barbara Rabiega 

PRZECIW (1) 

Janusz Dziarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Stanisław Borkowski, Marek Cukrowski, Jarosław Iskra, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna 

Uran, Rafał Zając 

 

Wobec powyższego Przewodniczący zamknął dyskusję. Jednocześnie zapowiedział kontynuację tematu 

dot. zakładu PCC Rokita oraz kwestii komunikacji w sytuacjach kryzysowych podczas kolejnej Sesji Rady 

Powiatu Wołowskiego. 

 

Ad 19. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący przypomniał radnym o terminie składania oświadczeń majątkowych. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Rafał Zając zamknął obrady XI Sesji Rady 

Powiatu Wołowskiego. 

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu Wołowskiego 

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Makarewicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


